



**Competitor Bulletin 3**  
**December 5, 2021**

### 3.1 Road Book

The Competitor Road Book is available for download at

<https://www.dropbox.com/s/7p1xdn0y73am96u/BWWR21Competitor%20Road%20Book.pdf?dl=0>

A printed copy will be included with your registration package.

*Le Road Book des concurrents est disponible en téléchargement sur*

<https://www.dropbox.com/s/7p1xdn0y73am96u/BWWR21Competitor%20Road%20Book.pdf?dl=0>

*Une copie imprimée sera incluse avec votre trousse d'inscription.*

### 3.2 Service Park Spot Assignments

Service spot assignments are attached to this bulletin. The service park will open for self directed move-in Friday at noon. The service spots will be identified and we will have some volunteers to help you find your correct location.

*Les affectations des points de service sont jointes à ce bulletin. Le parc d'assistance ouvrira ses portes pour un emménagement autonome vendredi à midi. Les points de service seront identifiés et nous aurons des bénévoles pour vous aider à trouver votre bon emplacement.*

### 3.3 Recce information

A detailed recce schedule and instructions will be provided in your registration package, and issued ahead of time when it is finalized.

The intent is to run convoy recce on the Gem-Falcon and Falcon-Gem stages as they are expected to be tight for two-way traffic. Teams MUST be at the start of each Gem-Falcon recce window or risk losing their opportunity to recce that stage.

*Un horaire et des instructions de reconnaissance détaillés seront fournis dans votre trousse d'inscription et publiés à l'avance lorsqu'il sera finalisé.*

*L'intention est d'effectuer une reconnaissance de convoi sur les étapes Gem-Falcon et Falcon-Gem car elles devraient être serrées pour le trafic bidirectionnel. Les équipes DOIVENT être au début de chaque fenêtre de reconnaissance Gem-Falcon ou risquer de perdre leur chance de reconnaître cette étape.*

The stage recce opening times are expected to be:

Les heures d'ouverture des reconnaissances de scène devraient être:

Gem-Falcon Express	8:00 to 8:15 (30 second intervals)
Falcon-Gem Express	8:40 (or as soon as clear) (30 second intervals)
Black Forest Express East 1	9:25
Black Forest Express East 2	9:55
Gem-Falcon Express	10:45 to 11:00 (30 second intervals)
Falcon-Gem Express	11:20 (or as soon as clear) (30 second intervals)
Black Forest Express West 1	11:45
Black Forest Express West 2	12:10

Keith Morison

Clerk of the Course - 2021 Big White Winter Rally



## Service Park

### Auxiliary Parking

Teams in spots 11 through 17 can extend past the 40' edge on this side if needed

Spot 11	Spot 12	Spot 13	Spot 14	Spot 15	Spot 16	Spot 17	Spot 18
Tilley	Leblanc	Sprongl	Brisebois	Grochowski	van der Poel	Bruce	Behan

30x40

240'

40'

300'

Spot 1	Spot 2	Spot 3	Spot 4	Spot 5	Spot 6	Spot 7	Spot 8	Spot 9	Spot 10
D Clark	L Clark	Wood	Albert	Spencer	Barg	Sandvoss	Fry	Spare	Spare

30x40

Westridge Warming Hut

Officials Parking

**In** → **Out**

**Stack 24' x 120'**  
(14 cars in 2 rows)

Fuel Store

70'

Pre-Event Trailer Parking

Volunteer Parking